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මස්කෙළිය ප්රාකේශීය සභාකේ 2022.02.11දින පැවති මහා සභාකේ වාර්තාවයි. 

 

2022.02.11 වන දින පෙ.ව.9.30 ට ෙමණ ගරු සභාෙතිනි ජී.පසන්බගවල්ලි මැතිතුමියපේ 

ප්රධානත්වපයන් සභා කටයුතු ආරම්භ කරන ලදී. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

අද දින සභා රැස්වීමට ෙැමිණ සිටින ඔබ සියලුම පදනා ඉතාමත් ආදරපයන් පිළිගනිමින් 

ආගම සිහි  කිරීපමන් අනතුරුව අද දින සභා කටයුතු ආරම්භ කරමු. අනතුරුව ෙසුගිය 

සභාපේ වාර්තාව සභා අනුමැතිය සදහා ඉදිරිෙත් කරමි. 

 

ගරු මන්ී කේ.නිතයානන්දන් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

2022.01.12 දිනැති සභා වාර්තාව නිවැරැදි බවට මම පයෝජනා කරමි. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

එම පයෝජනාව මම ස්වීර කරමි. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

පකාවිඩ් 19 වසංගතය සදහා පමපතක් එන්නත ලබා පනාගත් අය එන්නත ලබා ගැනීමට 

ගරු මන්ීවරුන් මගින් දැනුවත් කිරිම් කරන පලසට ෙසුගිය 29 වන දින මධයම ෙළාත් 

ගරු ආණ්ඩුකාරතුමා විසින් උෙපදස්ව ලබා දී තිබුණා. ඒ අනුව තමන්පේ ග්රාම නිලධාරි 

පකාට්ඨාශපේ පමපතක් තුන්වන පකාවිඩ් මාත්රාව ලබා පනාගත් ජනතාවට එය ලබා 

ගැනීමට දැනුම් පදන පලසට ගරු මන්ීවරුන්පගන් ඉල්ලලා සිටිමි. ඊළඟට සභාවට ලැබුණු 

ිපි සහ ෙැමිණිි ඉදිරිෙත් කරන පලසට ඉල්ලලා සිටිමි. 

 

ලිපි අංෙ 01 

කයාමුව - ගරු උෙ සභාෙති පී.පි.ප්රදීෙන් මැතිතුමා 

විෂය- 2022.02.11 වන දින සභා රැස්වීම සදහා ෙැමිණීමට පනාහැකි බව දන්වන නිවාු  

            ඉල්ලලුම්  ිපිය 

 

තීරණ අංෙ 01 

ගරු උෙ සභාෙතිතුමාපේ නිවාුව සදහා සභාපේ අනුමැතිය ලබාපදන ලදී. 

 

ලිපි අංෙ 02 

කයාමුව - ගරු උෙ සභාෙති පී.පි.ප්රදීෙන් මැතිතුමා  

විෂය- 2022 වර්ෂය සදහා කමිටු නම් කිරිම පිළිබඳ ිපිය 

ගරු මන්ී කේ.නිතයානන්දන් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

ෙසුගිය සභා වාරපේදී 2022 වර්ෂය සදහා වු නව කමිටු සාමාජිකයින් ෙත්කළා. එම 

අවස්වථාපේදී තමාපේ පෙෞද්ගික පේතු නිසා ඔහුව කිසිම කමිටුවකට සම්බන්ධ කර 

පනාගන්නා පලසට ගරු උෙ සභාෙතිතුමා ෙවසලා තිබුණා. ඒ වපේම 2022 වර්ෂය සදහා 

වරිෙනම් බදු අය කිරිමට ෙවා ඔහු විරුද්ධ වුණා. නැවතත් එතුමා ිපි පයාමු කරලා 

තිපයන එකට එකඟ පවන්න බැහැ. පම් සදහා මා විපරෝධය ෙල කරමි. සභාපේ දී 

එක්තරා විදියකට අදහස්ව ෙල කරලා ිපිපේ පවනත් විදිහකට ියලා තිපයනවා.  
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ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

ගරු උෙ සභාෙතිතුමා කමිටුවලට සම්බන්ධ විය යුතු නම්, ෙසුගිය සභා වාරපේදී සභාව 

ෙක්ෂ, ොට, ජාති පේද මත කටයුතු කරනවා කියලා ප්රකාශ කළ එක ඔහු ඉල්ලලා අස්ව කර 

ගත යුතුයි. තවද ෙසුගිය සභා වාරපේදි සිදුවූ සියලු පද්වල්ල නිවැරැදි බවට ඔහු පමම 

සභාවට ප්රකාශ කළ යුතුයි. ඉන්ෙසුව එතුමාව කමිටුවලට සම්බන්ධ කිරිම පිළිබඳව 

සලකා බැිය හැකියි. මාධයවලට එක විදිහකටයි ිපිපේ පවනත් විදිහකටයි කරුණු 

ඉදිරිෙත් කරනවා. පම්වා පිළිගන්න එක සභාවට අෙහාස කරන බවටයි අෙට පෙනී 

යන්පන්. පමම මාධය ඉදිරිපේදී සභාපේ සියලු කටයුතු සම්බන්ධව සහපයෝගය ලබා පදන 

බවට සහ වැරදි පද්වල්ල සිදු පනාවූ බවට ඔහු පිළිගත යුතුයි. 

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගරු සභාෙතිතුමියනි, ගරු උෙ සභාෙතිතුමා කී වතාවක් සභාවට ෙැමිණිලා තිපයනවද? 

කී වතාවක් ඔබතුමියපේ වැඩ පකාටස්ව බාරපගන තිපයනවද? රාජකාරී පවන් කර 

ෙවරන්පන් නැතිව එතුමා පකාපහාමද සභාවට එන්පන කියලා අහනවා.  

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

මම රට ගිහිල්ලලා සිටි අවස්වථාපේ එතුමා වැඩ බලන තනතුපර් කටයුතු කරලා තිබුණා. 

සභාෙති ඉන්න අවස්වථාපේ පකාපහාමද රාජකාරී ෙවරලා පදන්පන්?. 

 

ගරු මන්ී කේ.නිතයානන්දන් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

ෙසුගිය සභා වාරපේදී අපි සියලුම කාර්යයන් අවසන් කළා. ඒ අවස්වථාපේදි කිසිම 

කාර්යයකට සහපයෝගය ලබා පනාදී දැන් කමිටුවට සම්බන්ධ ීම සදහා ිපි පයාමු කිරීම 

පිළිගන්න බැහැ. එදා මූදල්ල කමිටු සාකච්ඡාපේ දී වුවද ඔබතුමිය හදිසි රැස්වීමකට 

සහභාගී ීම සදහා පිටත්පවන අවස්වථාපේදී ගරු මන්ී දිසානායක මැතිතුමාව එම 

කමිටුපේ සභාෙති වශපයන් නම් කරලා ගියා. එදින ගරු උෙ සභාෙතිතුමා කමිටුපේ 

හිටිපය නැහැ පන්ද? එතුමා එදින කමිටුපේ හිටියා නම්  සභාෙති වශපයන් නම් කරන්න 

තිබුණා පන්ද? 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගරු උෙ සභාෙතිතුමා එම කමිටුවට සුදුසු නැති පුද්ගලපයක්. එතුමා එවල තිපයන ිපිය 

කමිටුපේ සිටින ගරු එස්ව.සුපර්ෂ්කුමාර් සහ පක්.නිතයානන්දන් වැනි මන්ීවරුන් 

ප්රතික්පෂ්කෙ කරනවා. එනිසා දැනට ෙවතින කමිටුපේ සාමාජිකයින් සමග ක්රියාත්මක 

කරන්න.  

 

තීරණ අංෙ 02 

ගරු උෙ සභාෙතිතුමා සභා රැස්වීමකට ෙැමිපණන දිනයකදී පමම ිපිය පිළිබඳව 

කටයුතු කිරිමට තීරණය කරන ලදී. 

 

ලිපි අංෙ 03 

කයාමුව - ප්රාපද්ශීය පරෝහල, මස්වපකළිය 

විෂය - පරෝහල්ල ෙරිශ්රය ෙවිත්ර කර දීම පිළිබඳව ස්වූතිය ෙල කිරීපම් ිපිය 
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ලිපි අංෙ 04 

කයාමුව - ශ්රී ලංකා ෙළාත් ොලන ආයතන සම්පම්ලනය 

විෂය - ෙළාත් ොලන ආයතන වල කාන්තාවන්පේ පද්ශොලන නිපයෝජන අගය ඉහළ  

             නැංීපම් වයාෙෘතිය පිළිබඳ ිපිය 

 

ලිපි අංෙ 05 

කයාමුව - ආදායම් ෙරීක්ෂක, මස්වපකළිය ප්රාපද්ශීය සභාව 

විෂය - 2021 වර්ෂපේ පකාවිඩ් 19 වසංගතය පේතු පකාටපගන පටන්ඩර්කරුවන් සදහා  

             සහන ලබා දීම පිළිබඳ ිපිය 

 

ගරු මන්ී එස්.ඒ.දිසානායෙ මැතිතුමා (ශ්රී ලං.කපා.කප) 

පකාවිඩ් වසංගතය පේතුපවන් පටන්ඩර්කරුවන්ට වන අසාධාරණය සම්බන්ධව 

ලබාපදන සහන පිළිබඳ ිපිපේ සදහන් වන ෙරිදි  දින ගණන අනුව එපකාපලාස්ව ලක්ෂ 

අසූ අට දහස්ව ගණනක් සභාපවන් ඒ අයට පගවන්න පවනවා. අෙට අහිමි පවනවා.10% ක් 

ලබා දුන්පනාත් හාර ලක්ෂ ගාණක් පවනවා. ඒ අයපේ සාධාරණයත් සමග පස්වවා කාලය, 

වන්දනා කාලය ෙැමිණීමත් සමග විමසා බැලුපවාත් හාර ලක්ෂ හැත්තෑදහස්ව ගණනත් 

එක්ක ගිපයාත් සභාවටත් ආදායමක් ඇතැයි කියන විශ්වාසය මපේ ලග තිපයනවා. 

එනිසා ඒ වපේ සාමානය මුදලකට යන්න පුළුවන් නම් පහාඳයි. මන් හිතන්පන් ෙසුගිය 

2022 සමපේ හතරපවනි මාපස 20 තමයි රපට් අඟුළු දැමීම සිදු කපේ. එපතක් වන්දනා 

සමය හා පවනත් පද්වල්ල කරපගන ගියා. එනිසා පලාු සහනයකට පනායා සාමානය 

සහනයකට යන්න ඕන කියන එකයි මපේ අදහස. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

10% ක සහනයක් ලබා පදන්පන් නම් පදොර්ශවයටම සහනයක් සිදු පේවි. 

 

තීරණ අංෙ 03 

පකාවිඩ් 19 වසංගතය පේතුපවන් 2021 වර්ෂපේ දී පටන්ඩර් කරුවන්ට පටන්ඩර් මුදින් 

10% ක සහනයක් ලබාදීමට සභාපවන් ඒකමතිකව තීරණය කරන ලදී. 

 

ලිපි අංෙ 06 

කයාමුව - ෙළාත් ොලන පදොර්තපම්න්තුව, මධයම ෙළාත 

විෂය- ෙළාත් ොලන ආයතන වල නිල කාලය දීර්ඝ කිරීම සම්බන්ධපයන් වූ ගැසට්  

            නිපේදනය පිළිබඳ ිපිය 

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ඒ සම්බන්ධව ගරු මන්ීවරුන්පේ හැඳුනුම්ෙත අලුත් කර පදන පලස ඉල්ලලා සිටිනවා. 

 

ලිපි අංෙ 07 

කයාමුව - විෂය ිපිකරු 

විෂය -  පකාම්පෙෝස්වට් බඳුන් ලබාදීම පිළිබඳ ිපිය 
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ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

විපශ්ෂපයන්ම ෙළාත් සභාව මගින් ක්රියාත්මක කරන පම් වැඩසටහන සම්බන්ධව අපි 

ස්වූතිය පුද කරන අතරම විපශ්ෂපයන්ම පම් පකාට්ඨාශ මන්ී කියන්පන් කවුද කියන 

එක ඔබතුමිය ලැයිස්වතුගත කරන්න ඕන. අපි පකාට්ඨාශපයන් දිනපු මන්ීවරුන් 10 ක් 

ඉන්නවා. එතපකාට පම් ුණු කූඩ පකාච්චරද පදන්පන් කියන ප්රශ්පන් තිපයනවා. 

මන්ීවරු 16 පදනාටම ලැපබනවා නම් අපිට එහි කිසිදු ගැටලුවක් නැහැ. පකාට්ඨාශ 

මට්ටමින් පදනපකාට පකාට්ඨාශ මන්ී පනාවන මන්ීලාට ුමන ක්රමයකටද පදන්පන් 

කියන ප්රශ්පන් තිපයනවා. එනිසා ඒ සම්බන්ධව ඔබතුමිය කඩිනම් සුදුසු පියවරක් ගන්නා 

පලස මා ඉල්ලලා සිටිනවා. ඒ අනුව ගරු පකාට්ඨාශ මන්ීතුමන්ලට හිමි වන අයිතිය 

නැත්නම් පල්ලකම්තුමා කින් ියුම් සටහන් කරන පකාට ගැසට් සම්බන්ධව ප්රකාශ කළා. 

ඒ ගැසට් එපක්ම පකාට්ඨාශයට දිනපු මන්ී කියලා 10 පදනා නම්කරලා තිපයන පකාට 

සමහර පකාට්ඨාශ පනාවන අයපගන් බාධා එල්ලල පවනවා. එනිසා ඒ සම්බන්ධව කඩිනම් 

පියවරක් ගන්නා පලස කාරුණිකව ඉල්ලලා සිටිනවා. පද්ශොලන මට්ටපම් ගැටලුවක් අෙට 

නැහැ. තම තමන්පේ පද්ශොලනය කරපගන යාමට නිදහස තිපයනවා. නමුත් සභාව 

යටපත් වන වැඩ පිළිපවලවල්ල සම්බන්ධව අෙට පගාඩක් ප්රශ්න තිපයනවා. එනිසා 

පකාට්ඨාශ මන්ීවරුන්ට හිමිවන ස්වථානය අෙට ලබා පදන පලස කාරුණිකව ඉල්ලලා 

සිටිනවා. පකාට්ඨාශ මට්ටමින් පනපවයි නම් ප්රශ්නයක් නැහැ. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

පකාම්පෙෝස්වට් බදුන් සියළුම මන්ීවරුන්හට ලබාදීම පිළිබඳව තමයි ිපිය ඉදිරිෙත් 

කරලා තිපයන්පන්. ඊළඟට මුදල්ල කමිටු හා අපනුත් කමිටු පිළිබඳ වාර්තා ඉදිරිෙත් 

කරන්න. 

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පසෞඛ්ය උෙකරණ මිළදී ගැනීම සදහා මිල ගණන් කැදවා තිබුණා. නමුත් ඒවා පිළිබඳව 

මූදල්ල කමිටු වාර්තාපේ සදහන් පවලා නැහැපන්?  

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

කැඳවූ මිල ගණන් අුපවන් ලැබි ඇති බැවින් තවත් කාල සීමාවක්  ලබාදීලා තිපයනවා.  

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මට ගැටලුවක් තිපයනවා ගරු සභාෙති තුමියනි. ඉදිරිපේදී සංවර්ධන පයෝජනා පගාඩක් 

එන නිසා හැම ග්රාම පස්වවා වසමකම ග්රාම සංවර්ධන කමිටුව, කෘෂි සංවර්ධන සම්බන්ධව 

කටයුතු කරන සමිතිය, ෙළාත් සභාව මගින් ක්රියාත්මක කරන ජනරජ සමිතිය වපේ 

සමිති පගාඩක් තිපයනවා. එනිසා හැම අදාල වසපම්ම තිපබන සමිති සංවර්ධන කටයුතු 

වලට පයාදවන පලස කාරුණිකව ඉල්ලලා සිටිනවා. එක සමිතියකට සංවර්ධන පයෝජනා 

පගාඩපවන පකාට ප්රශ්නයක් තිපයනවා. එක සමිතියකට 5%ක් යන එක ියා ෙදිංචි 

කරලා තිපයන වසමට තමයි ොවිච්චි කරන්න පුළුවන්. අපනක් වසමට ඒ සම්බන්ධව 

පමාුත් කරන්න බැහැ. එනිසා ඉදිරිපේදී එන සංවර්ධන පයෝජනා අදාල සමිතිපයන් 

පබදිලා යන විදිහට දුන්පනාත් පහාඳයි. ඒක අපිට ඉදිරිපේදි පයෝජනා කරන්න පුළුවන්. 

සමිතියකට පොදු කටයුතු සදහා අදාල ග්රාම පස්වවා වසම පහෝ වත්තකට පම් සමිතිය 

මගින් ශ්රමදානයක් කරනවා නම් පම් සමිතියත් එක්ක එකතු පවලා කරනවා නම් පම් 

සමිතියට යම් මුදලක් ලබා ගන්න ෙහසුකම් තිපයනවා. ඒ වපේ පයෝජනා නැත්නම් 

උෙපදස්ව ලබා පදන එක ප්රාපද්ශීය පල්ලකම්තුමිය හරහා පහෝ ග්රාම සංවර්ධන නිලධාරි 

හරහා ලබා දුන්පනාත් පහාදයි කියලා මම පයෝජනා කරනවා. 
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ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

සමහර ග්රාම සංවර්ධන සමිති සමහර පුද්ගලයින් සිටින අවස්වථාපේ විධිමත්ව ක්රියාත්මක 

පවනවා. ඔවුන් ඉවත් වුණාම පවනත් ආකාරයකින් ක්රියාත්මක පවනවා. ඒ නිසා තමයි 

සමහර ග්රාම සංවර්ධන සමිති වලට පනාදී සිටිපේ. ඉදිරිපේදී හැපමෝටම ලබා පදමු.  

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ශ්රී ොද වන්දනා සමපේදී වාහන ගාල්ල කිරිපම් ආදායම, ආදායම් වාර්තාපේ පවනම සදහන් 

කරන්න. වැය වාර්තාපේ එක් එක් කරුණක් සදහා කාර්යාලපේ නිලධාරීන්පේ නම් 

සදහන් පවනනවා. එපස්ව පනාමැතිව එකී පවළඳ ස්වථානපේ නම සදහන් කරන්න. 

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

සාමිමපල්ල ජලය පබදා දීපම් වයාෙෘතියට සියළුම වැය වාර්තාවල වැය කිරීම් සදහන් 

පවනවා. ෙසුගිය සභා වාර පදපක්දීම මම පම් පිළිබඳව පයෝජනා ඉදිරිෙත් කරලා තිබුණා. 

පමම ජල වයාෙෘතිපේ ඇති සතය අුොු පිළිබඳව පසායා බලා ඒ සදහා වු මුදලක් පවන් 

කර පමම වයාෙෘතිය සම්පුර්ණපයන්ම නිම කර දිය යුතුයි. සතය අුොු හදුනාපගන ඒ 

සදහා විකල්ලෙ මාර්ගවලට යා යුතුයි. නැතිනම් සියලුම වැය වාර්තාවල පමම කාරණාව 

දිගටම සදහන් පේවි. එහි සිටින පසෞඛ්ය ෙරික්ෂකවරයා පම් සදහාද තියාපගන ඉන්පන් 

කියන එක දන්පන් නැහැ. පම් සදහා සුදුසු කටයුත්තක් සිදු කළ යුතුයි. පමම ජල 

වයාෙෘතිපේ ඇති අුොු දැනගැනිම සදහා මන්ීවරුන්ද සම්බන්ධ කර ගනිමින් 

කමිටුවක් ෙත් කරන්න. නැතිනම් සියලුම මාසවල ඒ සදහා යම් කිසි මුදලක් වැය කිරිමට 

සිදු පේවි. 

 

ගරු මන්ී පී.ආනන්දරාජ්ක මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

සෑම මසකම සාමිමපල්ල ජල වයාෙෘතිපේ විශාල ගැටළුවක් මතු පවනවා. නගරපේ පිහිටි 

කඩවල්ල වින් කිරිපිටි දුන්පන් නැත්නම් එම ප්රපද්ශපේ වතු පදකක ජනතාව එහි පිහිටි 

ජලනල වලට විශාල හානියක් සිදු කරනවා. ෙසුගිය අවස්වථාවක “සප්ොනි” යන අය මගින් 

රුපියල්ල 13000.00 ක් වටිනා ජල නලයක් හැටන්වල සිට පගන්වා දුන්නා. ෙසුගිය මාසපේ 

දින ෙහක්ම වතුර තිබුපණ්ඩ නැහැ. හැටන්වල සිට බවුසරයක් මගින් වතුර පගනල්ලලා 

පදන්න සිදුවුණා. වතු පදකක ජනතාව ගමන් කරන්පන් ඒ මාර්ගය ඔස්වපස්ව. ඔවුන්ට යම් 

ප්රශ්නයක් මතු වුවපහාත්, එම ප්රපද්ශපේ තිපයන ජල නලවලට තමයි හානි කරන්පන්. පම් 

පිළිබඳව පොිස්ව ස්වථානයටත් ෙැමිණිි කරලා තිපයනවා. නැතිනම් ජල සම්ොදන 

මණ්ඩඩලය පවත පමම කාර්යය භාර දීම පිළිබඳව උෙපදස්ව ලබා දීලා තිපයනවා. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

පමම වයාෙෘතිය සම්ූර්ණපයන් අවසන් කිරිම සදහා රුපියල්ල ලක්ෂ ෙනහකට වැඩිය වැය 

පවනවා. එනිසා ඇස්වතපම්න්තු කරලා අවශය තැන්වලට යවලා තිපයනවා. කඩන්න බැරි 

ජලනල ටික තමයි කඩලා තිපයන්පන්. දැන් දාලා තිපයන ජලනල ටික කවදා කඩයිද 

කියලා දන්පන් නැහැ. ජල සැෙයුමට බාධා සිදු වන නිසා නගරපේ ඉන්න ජනතාව සමගත් 

ගැටලු මතු පවනවා. ඒ නිසා තමයි යම් අුොුවක් සිදුවන අවස්වථාපේ වහාම ඒවා 

අළුත්වැඩියා සිදු කළ යුතු අවශයතාවය මතු පවන්පන්. පොිසියටත් ෙැමිණිි කරලා 

තිපයනවා. 
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ගරු මන්ී පී.ආනන්දරාජ්ක මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

අභාවප්රාප්ත ගරු ආරුමුගන් පතාණ්ඩඩමන් මැතිතුමා රුපියල්ල ලක්ෂ හැටක ප්රතිොදන 

පවන් කරලා එම ජල වයාෙෘතිය ලබා දුන්නා. නගරපේ ඉන්න පවළදුන් සමග ඇති තරහ 

නිසා තමයි පමපහම සිදු කරන්පන් කියලා කතා පවනවා. ඒ නිසා පම් සදහා ඉහල 

තලපයන් අවශය කටයුතු කරන පලස පමම සභාපවන් මා ඉල්ලලා සිටිනවා. 

 

ගරු මන්ී ටී.වසන්තුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

ෙසුගිය දින පදකකට පෙර මම එහාට ගිහිල්ලලා සිටියා. එහි ජලනල වලට යාබදව විකල්ලෙ 

ක්රියාමාර්ගයක් සිදු කරන්න පුළුවන්. නගරපේ යම් භාණ්ඩඩ සගවාපගන ජනතාවට නැහැ 

කියලා කියනවාලු. ඒ නිසා තරහට පමම ජලනල ටික කඩනවා කියලා මටත් ආරංචි වුණා. 

පදොර්ශවයම කැඳවලා කතා කපළාත් පහාදයි කියලා හිපතනවා. 

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මුදල්ල කමිටු රැස්වීම ෙැවති දිනපේදී ගරු සභාෙතිතුමිය හදිසිපේ පවනත් රැස්වීමකට යන 

නිසා ගරු මන්ී දිසානායක මැතිතුමාට සභාෙතිත්වය ෙවරලා ගිය බවට සුළු 

පමාපහාතකට පෙරදී පමතන සදහන් වුණා. නමුත් මුදල්ල කමිටු වාර්තාපේ ෙැමිණි අය 

පිළිබඳ විස්වතරවල සභාෙතිතුමියපේ නම තිපයනවා. එය පකාපහාමද සිදුපවන්පන්.  

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

වාර්තාපේ පමම කාරණාවන් ඉතා ෙැහැදිිව තිපයනවා. එදින රැස්වීම ආරම්භ කරන 

අවස්වථාපේ මම සිටියා. ෙසුව රැස්වීම අතරමැදදී මට පවනත් රැස්වීමකට යාමට සිදුවු 

නිසා ගරු මන්ී දිසානායක මැතිතුමාව  මම තමයි කමිටුපේ සභාෙති වශපයන් ෙත් 

කරලා ගිපේ. 

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් (එ.ජා.ප) 

එපස්ව නම් ුමන කාරණාව සම්බන්ධපයන් සාකච්ඡා කරන අවස්වථාපේදීද ගරු 

සභාෙතිතුමිය ගිපේ කියලා වාර්තාපේ සදහන් පවලා නැහැ. ගරු සභාෙතිතුමිය නැති 

අවස්වථාපේදී යම් තීරණයක් ලබාපගන ඒ සම්බන්ධපයන් ගැටළුවක් මතු වුවපහාත් 

පමාකක්ද කරන්පන්? ඔබතුමිය පිටපවලා ගිය පවලාව හරි සදහන් පවන්න ඕන පන්ද? 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

පෙරවරු 11.45 ට ෙමණ මම කමිටුපවන් පිටපවලා ගිය බවට වාර්තාපේ ෙැහැදිිව සදහන් 

කර තිපබනවා. 

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

සාමිමපල්ල ජල වයෙෘතිය නඩත්තු කිරීම, අපනුත් සියලුපද් සිදු කිරීම, ගාස්වතු අය කිරීම 

වැනි සියලුම පද්වල්ල සිදු කරන්පන් මස්වපකළිය ප්රාපද්ශීය සභාපවන් තමයි. ඒ නිසා එහි 

සිදුවිය යුතු ෙරිොලන කටයුතු සිදු කරපගන යාම අෙපේ රාජකාරියක්. ගරු මන්ි පී. 

ආනන්දන් මැතිතුමාපේ ප්රශ් න කිරීමට අනුව ඔබතුමිය පෙ.ව 11.45 ට ෙමණ පවනත් 

රැස්වීමකට ගිය බවට ඉතා ෙැහැදිිව වාර්තාපේ සදහන් පවනවා. නමුත් වාර්තාපේ 

සදහන් සියලු තීරණ ලබා ගැනීපම්දී ගරු සභාෙතිතුමිය සිටියාද? කියන කාරණාව 

ෙැහැදිි නැහැ. ඔබතුමිය නැති අවස්වථාවලදී සභා කටයුතුවලට පහෝ සභා සාරධර්මවලට 

එහා පගාස්ව යම්කිසි තීරණයක් ලබාපගන තිබුපණ්ඩ නම් ඒ අවස්වථාපේදී පමාකද 

කරන්පන්? ඒ නිසා අනාගතපේදී ගරු සභාෙතිතුමිය කමිටුපේ සිටින අවස්වථාපේදී ලබා 
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ගන්නා කරුණු සම්බන්ධ තීරණ පවනමද?, නැති අවස්වථාපේදී සාකච්ඡා කල කරුණු 

පවනමද සටහන් කරන්න. 

 

ගරු මන්ී පී.ආනන්දරාජ්ක මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

මූදල්ල කමිටු වාර්තාව නිවැරැදි බවට මම පයෝජනා කරමි. 

 

ගරු මන්ිනී කේ.ජි.ුසුමාවතී කපකර්රා මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

එම පයෝජනාව මම ස්වීර කරමි. 

 

 

2022.02.08 දින පැවැති මුදල්ල හා ප්රතිපත්තති ෙමිටු වාර්තාව 
 

ොරණා අංෙ 01 

ZB – 0394 අංක දරණ කම්ෙැක්ටර් රථය සදහා ටයර්, බැටරි ලබා ගැනීම  හා පස්වවා කිරීම 

සදහා ිපිය මුදල්ල කමිටුවට ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 

 

තීරණ අංෙ 04 

ඉහත ිපියට අනුව අදාල වාහනය තාක්ෂණ කමිටු සාමාජිකයන් විසින් ෙරීක්ෂාකර 

ලබාදුන් නිර්පද්ශය අනුව කම්ෙැක්ටර් රථපේ ටයර්, බැට්ි මිලදීගැනීම සඳහා මිලගණන් 

කැඳීමට මුදල්ල කමිටුව විසින් නිර්පද්ශ කරන ලදි.  

 

 

ොරණා අංෙ 02 

මස්වපකළිය ප්රාපද්ශීය සභාව මඟින් පොපහාර කඩය පුළුල්ල කිරීම සඳහා කෘෂි කාර්මික 

උෙකරණ, ෙැල වර්ග හා ඇට වර්ග මිලදී ගැනිම සමිබන්ධපයන් කරුණු කමිටුවට 

ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 

 

 

තීරණ අංෙ 05 

ඉහත කරුණට අදාලව මුදල්ල ලබා ගැනීම සඳහා මිල ගණන් කැඳීමට මුදල්ල කමිටුව 

නිර්පද්ශ කරන ලදි. 

 

 

ොරණා අංෙ 03 

කාර්යාලය සඳහා බිත්ති ඔරපලෝසු 02 ක් ලබා ගැනීම සඳහා අදාල ිපිය කමිටුවට 

ඉදිරිෙත් කරන ලදි. 

 

 

තීරණ අංෙ 06 

ඉහත කරුණට අදාලව කාර්යාලයට බිත්ති ඔරපලෝසු පදකක් ලබාගැනිම සඳහා මුදල්ල 

කමිටුව නිර්පද්ශ කරන ලදී. 

 

 

ොරණා අංෙ 04 

RD – 1231 ට්රැක්ටර් රථපේ බැට්ිය මාරු කිරිම සඳහා අදාල ිපිය මුදල්ල කමිටුවට ඉදිරිෙත් 

කරන ලදි. 
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තීරණ අංෙ 07 

එම ට්රැක්ටර් රථපේ බැට්ිය මාරු කිරිම සඳහා තාක්ෂණ කමිටුවට පමම කරුණ ඉදිරිෙත් 

කිරිමට කමිටුව නිර්පද්ශ කරන ලදී. 

 

 

ොරණා අංෙ 05 

2022 වර්ෂය සඳහා මස්වපකළිය ප්රාපද්ශීය සභාපේ මුදල්ල හා ප්රතිෙත්ති කමිටුව, තාක්ෂණ 

කමිටුව, නිවාස හා ප්රජා සංවර්ධන කමිටුව, ෙරිසර හා සහසුකම් කමිටුව යන කමිටු 

සඳහා ෙත්කර ඇති ගරු මන්ීවරුන්පේ ප්රවාහන දිමනාව රු.500.00 කින් වැඩිකර පදන 

පලස ෙළාත් ොලන සහකාර පකාමසාරිස්වතුමාපේ අනුමැතිය ලබා ගැනිමට නිර්පද්ශය 

ලබා පදන පලස කමිටුවට කරුණු ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 

 

 

තීරණ අංෙ 08 

ඉහත කරුණ මුදල්ල කමිටුව විසින් නිර්පද්ශ කරන ලදි. 

 

 

ොරණා අංෙ 06 

ගරු මන්ීවරුන්හට ිපි ද්රවය ලබාදීම පිළිබඳව මුදල්ල කමිටුව විසින් සාකච්ඡා කරන ලදි. 

 

 

තීරණ අංෙ 09 

එම ිපි ද්රවය ලබා දීමට කමිටුව විසින් නිර්පද්ශ කරන ලදි. 

 

 

ොරණා අංෙ 07 

 විදුි කාර්මික නිලධාරීන්පේ ආරක්ෂිත ඇදුම් ඉල්ලලා ඉදිරිෙත් කර ඇති ිපිය මුදල්ල 

කමිටුවට ඉදිරිෙත් කරන ලදි. 

 

 

තීරණ අංෙ 10 

එහි අවශයතාවය හදුනාපගන එම ඇදුම් කට්ටල ලබා දීමට කමිටුව නිර්පද්ශ කරන ලදි. 

 

 

ොරණා අංෙ 08 

ගරු සභාෙතිුමියපේ හා පල්ලකම්තුමාපේ නිල කාමර සඳහා Calling Bell සවි කිරිම 

සඳහා මුදල්ල කමිටුව පවත කරුණු ඉදිරිෙත් කරන ලදි. 

 

 

තීරණ අංෙ 11 

ගරු සභාෙතිුමියපේ හා පල්ලකම්තුමාපේ නිල කාමර සඳහා Bell ලබා දීමට කමිටුව 

විසින් නිර්පද්ශ කරන ලදි. 

 

 

ොරණා අංෙ 09 

කාර්යාලය ඇතුලත CCTV කැමරා සවි කිරීම හා මිලදී ගැනීමට සාකච්ඡා කරන ලදි. 
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තීරණ අංෙ 12 

CCTV කැමරා හතරක් ලබා ගැනීම සඳහා මිල ගණන් කැඳීමට කමිටුව විසින් නිර්පද්ශ 

කරන ලදී.  

 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ඊළගට ගරු මන්ී එස්ව.සුපර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමාපේ පයෝජනාව ඉදිරිෙත් කරන පලසට 

ඉල්ලලා සිටිමි. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

නුවරඑළිය දිස්වීක්කයට ලැබී ඇති උෙ ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් කාර්යාල පිළිබඳවයි මාපේ ෙළමු 

පයෝජනාව වන්පන්. නුවරඑළිය දිස්වීක්කපේ සිදුවන කරුණු පිළිබඳව රූෙවාහිනිය සහ 

ගුවන් විදුිය මගින් අෙට කරුණු දැනගන්න පුලුවන් ී තිපයනවා. හිටපු ජනාධිෙති ගරු 

චන්ිකා මැතිනියපේ කාලවකවානුව තුල සීමා නීර්ණය කමිටුව මගින් අභාවප්රාප්ත ගරු 

අමාතය පසෞමයමුර්ති පතාණ්ඩඩමන් මැතිතුමා විසින් ඉදිරිෙත් කරන ලද අදහස්ව 

කිහිෙයක්. නුවරඑළිය දිසිික්කය සදහා ග්රාම නිලධාරි පකාට්ඨාශ කිහිෙයක්, උෙ 

කාර්යාල කිහිෙයක් පිහිටවිය යුතුයි. විවිධ කාර්යාල පමම ප්රපද්ශයට ලබා දිය යුතුයි.  

එම ආයතන ග්රාම නිලධාරී පකාට්ඨාශය සහ ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් කාර්යාලවල පිහිටා ඇති 

විවිධ රාජකාරී බහුලත්වය අු කර ගැනීපම් අරමුණින්, උෙ කාර්යාල වහාම ක්රියාත්මක 

කළ යුතුයි වැනි කරුණු ජනගහනය අනුව පිහිටවිය යුතුයි, වැනි කරුණු හැම පදනාම ගරු 

චන්ිකා මැතිනියපේ කාලපේදී ඉදිරිෙත් කළා. නමුත් එම කාලපේ සිටම පමම පයෝජනා 

ප්රමාද බව පෙනුනා. 2012 වර්ෂපේදී පදලක්ෂ තුන්දහස්ව නවසිය හැත්තෑ හයක 

ජනගහනයට අනුව උෙ ග්රාම නිලධාරී කාර්යාල   වශපයන් කාර්යාල 67 ක් නුවරඑළිය 

දිස්වීක්කපේ පවන් කරලා තිපයනවා. ජනගහනය අනුව පමම කාර්යය ඉටු කරලා 

තිපයනවා. පම් අනුව ශ්රී ලංකා ප්රජාතාන්ික සමාජවාදී ජනරජපේ අංක 41 සහ අංක 95 

දරණ වගන්තිවල ෙළපවනි උෙ වගන්තියට අනුව 2015.01.13 පවනි දින පමම විෂය සීමා 

නීර්ණය විධිමත් පලස  සිදු කල යුතුයි.  

අදාල ස්වථානවලට විධිමත් පස්වවාවක් ලබා දිය යුතුයි, යනුපවන් සීමා නීර්ණය කමිටුපවන් 

පයෝජනා ඉදිරිෙත් කරනලදී. එකී කාලය තුල මධයම ෙළාත් සභාපේ හිටපු ගරු මන්ී 

පිිප් ුමාර් මැතිතුමා මගින් පමම පයෝජනාව ඉදිරිෙත් කල අවස්වථාපේ පම් සදහා හිටපු 

අධයාෙන රාජය අමාතය ගරු රාධක්රිෂ්කණන් ඇමතිතුමාත් සහපයෝගය ෙල කරමින් 

කැෙීපමන් කටයුතු කලබව සදහන් කල යුතුයි. පමම පයෝජනා දැනට උෙ කාර්යාල 

වශපයන් ක්රියාත්මක පවනවා. පමම උෙ කාර්යාල මගින් කඳුරටට විධිමත් පස්වවාවක් 

ලබාදීම මගින් ඒවා ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් කාර්යාල වශපයන් ෙරිවර්තනය කිරීමට ද උෙකාරී 

පේ. එනිසා පමහි ස්වථාපිත කල උෙ කාර්යාල විධිමත්ව ක්රියාත්මක කරමින් ජනතාවට 

පස්වවය ලබා දීම සදහා කැෙීපමන් කටයුතු කල යුතු බවට  මා පමහි සදහන් කිරිමට 

කැමැත්පතමි.   

වත්මන් ගරු රාජය අමාතය ජීවන් පතාන්ඩමන් මැතිතුමාපේ අවධානයටත් පමම 

කාරණාව ඉදිරිෙත් කල අවස්වථාපේ ඉහත උෙ කාර්යාල විධිමත්ව ක්රියාත්මක වන 

අවස්වථාපේදී ම පමපතක් පනාලැබී තිබු කාර්යාල ලබා දීමටත් තමන්පේ ොලන කාලය 

තුල පමම කාර්යාල ප්රාපද්ශීය කාර්යාල බවට ෙරිවර්තනයකර පෙන්වන බවටත් එතුමා 

ෙැවසුවා. පකපස්ව පවතත් රජය මගින් විවිධ ගැසට් නිපේදන නිුත් කරමින් ෙවතිනවා. 
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පුර්ණ ප්රාපද්ශීය කාර්යාලයක් පනාවුවද උෙ කාර්යාලයක්වත් ලබාදී ම සම්බන්ධපයන් 

ගරු රාජය අමාතය ජිවන් පතාණ්ඩඩමන් මැතිතුමාටත් නුවරඑළිය අඔගමුව ප්රාපදුශීය 

සංවර්ධන කමිටු සභාෙති වශපයන් කටයුතු කරන ගරු රාපම්ෂ්කවරන් මැතිතුමාටත් 

මාපේ ස්වූතිය පුදකරන අතර පම් කාරණාව සම්බන්ධපයන් පමහිදී ජනතාවට සම්ූර්ණ 

පස්වවාවක් ලැබිය යුතුයි. අනාගතපේදී පමය සම්පුර්ණ ප්රාපද්ශීය කාර්යාලයක් බවට 

ෙරිවර්තනය කිරීමට අදාල අමාතයාංශය පවත සභාව මගින් ිපියක් පයාමු කරන පලසට 

ද ඉල්ලලා සිටිමි. 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ෙසුගිය 07 වන දින නුවරඑළිය දිස්වික් සංවර්ධන කමිටු රැස්වවිපම්දී පම් පිළබඳව 

සාකච්ඡා වුණා. ගරු ොර්ිපම්න්තු මන්ී රාධක්රිෂ්කණන් මැතිතුමා මගින්ද, හිටපු මධයම 

ෙළාත් සභා මන්ී ගරු පිිප් ුමාර් මැතිතුමා මගින්ද පමම පයෝජනාව ඉදිරිෙත් කරන 

ලදී. පම් සම්බන්ධපයන් කමිටුවක් ෙත්කරන බවටත් සදහන් වුණා. අපිත් පම් පිළිබඳව 

ිපියක් පයාමු කරමු. 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

දැනට කතාබහට ලක්ව ඇති කරුණු සහ ලැබුණ පද්වල්ල පිළිබඳව සාධාරණීකරණය 

කරමින් එය අනාගතපේදී සාධාරණව ලැබිය යුතුයි කියමින් ගරු මන්ීතුමා කතා කල 

එක මම පිළිගත්තත්, ශ්රී ලංකා ප්රජාතාන්ික සමාජවාදී ජනරජපේ ගැසට් නිපේදනය 

ක්රියාත්මක කිරීම පම් රපට් එක්තරා නීතියක් පලස අපි බලනවා. එම නීතිය නුවරඑළිය 

දිස්වීක්කපේ ජනතාවට ෙමණක් නුසුදුසුයිද යන ප්රශ්නාර්ථයක් මතු කරනවා. පේතුව 

1992 වසපර් අංක 58 දරණ බලය ෙැවරීම, ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් නීතිපේ 02 වන වගන්තිය 

යටපත් කියපවන කරුණු වශපයන් දක්වා 2019.10.23 වන දින එවකට ස්වවපද්ශ කටයුතු, 

ෙළාත් සභා සහ ෙළාත් ොලන අමාතය ගරු වජිර අපේවර්ධන මැතිතුමා විසින් 

ප්රකාශයට ෙත් කරන ලද ගැසට් නිපේදනය මම සභාගත කරනවා. හිටපු ෙළාත් ොලන 

සහ ෙළාත් සභා කටයුතු පිළිබඳ අමාතය වජිර අපේවර්ධන මැතිතුමා විසින් ඉදිරිෙත් 

කරනලද අමාතය මණ්ඩඩල සංපද්ශය ගැසට් නිපේදනයක් වශපයන් ප්රකාශයට ෙත් 

කිරීමට පෙර එතුමා නිපයෝජනය කරන ලද ගාල්ලල දිස්වීක්කයට අතිපර්කව ප්රාපද්ශීය 

පල්ලකම් කාර්යාල පදකක් අවශය බවට ගැසට් නිපේදය කළා.  

පමම ගැසට් නිපේදනය ගාල්ලල දිස්වීක්කපේ ජීවත් වන සපහෝදර ජනතාවට ෙක්ෂවත්, 

නුවරඑළිය දිස්වීක්ක වතුකරපේ ජිවත්වන ජනතාව නිසා පදවන මට්ටපම් උෙ ප්රාපද්ශීය 

පලක්ම් කාර්යාල යනුපවනුත් ස්වථාපිත කරලා තිපයනවා. ඇත්තටම ලැඡ්ඡා විය යුතු 

පදයක්. ඒ ඒ කාල වකවානුවතුල සිටින අමාතයවරුන් ොර්ිපම්න්තු මන්ීවරුන් සහ 

විධායක නිලධාරීන් තමන්පේ බලය තුලද ගැටී පමය උෙ ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් කාර්යාලයක් 

බවට ලබාපගන තිබීම ගැටළුවක් සහ අනීතික පදයක් පලසයි අපි බලන්පන්. ඒ අනුව 

තමයි විවිධ සංවිධාන සහ මානව හිමිකම් සංවිධානය පවත ෙැමිණිි කරලා තිපයන්පන්. 

පමය ක්රියත්මක කිරීපම් බලය  ෙැවරිලා තිපයන්පන් දිස්වික් පල්ලකම්ටයි. දිස්වික් 

පල්ලකම්තුමාව අපි හමුී සාකච්ඡා කල අවස්වථාපේදී එතුමා ෙැවසුපේ රජය විසින් 

චක්රපල්ලඛ්යක් නිුත් කර ඇති බව සහ කිසිම පේතුවක් මත පිහිටුවා ඇති ප්රාපද්ශීය 

පල්ලකම් කාර්යාල 336 න්  
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එකක්වත් වැඩි පනාකළ යුතු බවටත් එහි සදහන් බවටයි. ගාල්ලලට අලුපතන් පිහිටුවන්න 

පුළුවන්. අඔගමුව ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් පකාට්ඨාශපේ ග්රාම නිලධාරී වසම් 67 ක් තිපයනවා. 

ඒ යටපත් ෙවුල්ල කීයක් ජීවත් පවනවද කියලා බලමු. පමහි ජීවත්පවන ෙවුල්ල 300 කට එක 

ග්රාම නිලධාරී වසමක් තිපයනවා. හඟුරන්පකත  ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් කාර්යාලය යටපත් එහි 

ෙවුල්ල 128 කට එක ග්රාම නිලධාරී වසමක් තිපයනවා. එදාම ග්රාම පස්වවා වසම් වැඩි කිරීම 

පිළිබඳව සීමා නිර්ණය කමිටුව නිර්පද්ශයක් ඉදිරිෙත් කරඇති බවද ප්රාපද්ශීය සංවර්ධන 

කමිටු රැස්වීපම්දී ඉදිරිෙත් කල අවස්වථාපේ, සාමිමපල්ල ඕල්ලටන් ග්රාම නිලධාරී පකාට්ඨාශය 

ෙමණයි පකාටස්ව පදකකට කැුපණ්ඩ. ඇයි පම් පිළිබඳව අෙපේ සියලුම ොර්ිපම්න්තු 

මන්ීවරුන් නිහඩව ඉන්පන් කියලා දන්පන් නැහැ. සාමිමපල්ල ඕල්ලටන් ග්රාම නිලධාරී 

වසපම් ජිවත්වන ජනගහණය වපේම ස්වට්රැස්වපි ග්රාම පස්වවා වසපම්ත් ඉන්නවා. නමුත් 

ස්වට්රැස්වපි, ගවරවිල යන ග්රාම නිලධාරී පකාට්ඨාශ පදකම පකාටස්ව පදකකට පවන් කරලා 

නැහැ. ප්රාපද්ශීය සංවර්ධන කමිටුව සභාෙතිතුමාපේ අවධානයට පමම කරුණු අපි 

ඉදිරිෙත් කළා. ඕල්ලටන් සහ ස්වට්රැස්වපි යන වසම් පදක ඇතුලත් කරන පලසට එතුමා 

ෙවසලා තිබුණා. ෙවුල්ල 128 ක් ජීවත් වන හඟුරන්පකත පකාට්ඨාශයට එක ග්රාමපස්වවා 

වසමුත්, ෙවුල්ල 8000 ක් ජීවත් වන ග්රාම පස්වවා වසම පදකකට ෙමණක් පවන් කළ හැකි 

බවට ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් ෙවසනවා. ෙවුල්ල 128 කට ග්රාම පස්වවා වසමක් පවන් කරන්න 

පුළුවන්. පමහි ෙවුල්ල 4000 ක් ජීවත්පවන ප්රපද්ශයකට එක ග්රාම පස්වවා පකාට්ඨාශයක් 

පවන් කිරීම ක්රියාත්මක පවනවා. ෙවුල්ල 4000 ක් ජීවත්පවන පප්රද්ශයකට එක ග්රාම පස්වවා 

පකාට්ඨාශයක් වැඩි කළ පනාහැකි බවත් රජය ෙවසනවා. නුවරඑළිය දිස්වීක්කයට 

ලැබිය යුතු ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් කාර්යාල වලට බාධා කිරීපම් චක්රපල්ලඛ්යක් බවටයි අපි පමය 

දකින්පන්. ගරු සභාෙතිතුමියනි, ගාල්ලල මන්ීතුමා පමම පයෝජනාව ඉදිරිෙත් කරමින් 

උෙ ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් කාර්යාලයක්වත් ලැබීම පිළිබඳව සුබ ෙතනවා. එය එතුමාපේ 

රාජකාරියක්. අපි ඒක පිළිගන්නවා. නමුත් එම ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් කාර්යාල මගින් ලැබිමට 

නියමිත පස්වවාවන් පමානවද කියන එක තමයි ප්රශ්පන තිපයන්පන්. උදාහරණයක් 

හැටියට සාමිමපල්ල ප්රපද්ශපේ ප්රාපද්ශීය සභාපේ උෙ කාර්යාලයක් ස්වථාපිත කළාම එහි 

පල්ලකම්තුමා ඉන්නවද? පමහි තිපයන සියලුම ෙරිොලන කටයුතු සිදු පේවිද කියන එකයි 

සැකය. යහොලන රජය කාලපේ අවසාන පමාපහාපත් හරි පමම සමාජයට ප්රාපද්ශීය 

පල්ලකම් කාර්යාල 05 ක් අවශය බවට ගැසට් නිපේදනයක් නිුත් කළා. එය දැන් 

ප්රශ්නාර්ථයක් බවට ෙත්කරලා. ගරු රාජය අමාතය ජිවන් පතාණ්ඩඩමන් මැතිතුමා 

වැරැද්දක් සිදුකළා, එපහම නැත්නම් විෙක්ෂපේ ඉන්න ොර්ිපම්න්තුව මන්ීවරුන් 

වැරැද්දක් සිදුකළා කියලා අර්ථකථනය කරන්පන් නැහැ. පමය සමස්වථයක් වශපයන් 

අෙපේ සමාජයට සිදු කළ අසාධාරණයක් බවටයි අපි දකින්පන්. 

 

ගුවන් විදුි වැඩසටහනකදී ගරු රාජය අමාතය ජීවන් පතාණ්ඩඩමන් මැතිතුමාපගන් පමම 

ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් කාර්යාල පිළිබඳව ප්රශ්නකල අවස්වථාපේදී, ප්රපද්ශීය පල්ලකම් 

කාර්යාලයක් වශපයනුයි ලැපබන්න තිබුපණ්ඩ, නමුත් උෙ ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් කාර්යාල 

වශපයන් පවනස්ව කිරීමට කියන්න බැරි ප්රශ්නයක් තිපයනවා කියලා උත්තර දීලා තිබුණා. 

මස්වපකළිය ප්රාපද්ශීය සභාව දිහා බැලුවත් පමහි ජාතීන් පදකක් නිපයෝජනය කරමින් 

මන්ීවරුන් සිටිනවා. මස්වපකළිය බල ප්රපද්ශය ගත්තත් පදමළ, සිංහල, මුස්විම් යන ජන 

වර්ග ජීවත් පවනවා. ගරු මන්ීවරුන් වන එස්ව.සුපර්ෂ්කුමාර්, පි.රාජ්කුමාර් යන අය 

කිහිෙ වතාවක්ම සමෘද්ධි බැංුව පිළිබඳව කතා කරලා තිපයනවා. එය සම්පුර්ණපයන්ම 

සමෘද්ධි බැංුවක් වශපයන් ලැබුණු නිසා තමයි අපි දැන් සතුටු පවන්පන්. එවැනි පදයක් 

පමහිදීත් සිදුපවලා තිබුණා නම් අපි සතුටු පවනවා. පමය පෙර ප්රසිද්ධ කළ ගැසට් 

නිපේදනය ප්රශ්නයක් බවට ෙත් කර ඇති අවස්වථාපේ, ෙළාත් සභා සහ ෙළාත් ොලන 
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අමාතය ගරු ජනක බණ්ඩඩාර පතන්නපකෝන් මැතිතුමා පමය ගැසට් නිපේදනපේ සදහන් 

කල ෙරිදි ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් කාර්යාලයක් බවට ෙත් කිරීමට තමයි අපි කටයුතු කළ 

යුත්පත්. එපහම නැතුව පමය ුමන පහෝ ක්රමයකින් පිළිගතපහාත්, නැවතත් පමම උෙ 

ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් කාර්යාලය ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් කාර්යාලයක් වශපයන් පවනස්ව කිරීමට 

තවත් ගැසට් නිපේදනයක් නිුත් කර ගැනීමට පකාච්චර කාලයක් ගනීද කියන එපක් 

ප්රශ්නයක් තිපයනවා. එනිසාම කාලීන අවස්වථාව අවශයතාවය පලස සලකාබලා පමම 

කරුණු  ක්රියාත්මක කළ යුතුයි. ග්රාම නිලධාරී පකාට්ඨාශ  තවත් වැඩි කරලා තිබුණා නම් 

සංවර්ධන කටයුතු සදහා රුපියල්ල මිියන කීයක මුදලක් ලැබිලා ඇතිද? එතුමාපේ 

පයෝජනාවට අනුව සුභ ෙැතුම් පයාමු කරනවාත් සමගම එම පයෝජනාවට අනුව මමත් 

අදහස්ව කිහිෙයක් ඉදිරිෙත් කරනවා. එම අදහස්ව පිළිබඳව ෙළාත් සභා සහ ෙළාත් ොලන 

අමාතය ගරු ජනක බණ්ඩඩාර පතන්නපකෝන් මැතිතුමා අවශය කටයුතු සිදු කළ යුතුයි. 

යම්කිසි ිපි පගානුවක් අපි උෙ ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් කාර්යාලයකට රැපගන පගාස්ව එහි 

සිටින නිලධාරීන් එම ිපි පගානුව ගිනිගත්පේනට රැපගන යනවාට වඩා සෘජුවම 

ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් කාර්යාලයට යන්න පුළුවන්. එනිසා පමම උෙ ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් 

කාර්යාල ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් කාර්යාල වශපයන් පවනස්ව කිරිමට අවශය කටයුතු කළ යුතුයි. 

එබැවින් අදාල ස්වථානයට පමම ගැසට් නිපේදනයත් අමුණා ිපියක් පයාමුකරන පලසට 

ඉල්ලලා සිටිමි.  

 

ගරු මන්ී පී.ආනන්දරාජ්ක මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

1979 වර්ෂපේ සාමිමපල්ල ප්රපද්ශයට එවකට ෙැවති රජය මගින් තැෙැල්ල කාර්යාලයක් ලබා 

දුන්නා. නමුත් අද තැෙැල්ල කාර්යාලය ඇත්පත් නැහැ. රු.5500.00 ක් රජපයන් ුලී පගවපු 

පගාඩනැගිල්ලල අද තනි පුද්ගලපයුට අයිති පවලා තිපයනවා. එහි අවට පිහිටි ෙරිසරය 

පකෝටි ගණන් වලට විුණලා තිපයනවා. ෙන්සලට ඉදිරිපයන් පිහිටි ඉඩම පිළිබඳවත් 

සභාව ආරම්භකල කාලපේ සිට අපි කතා කරනවා. එම ඉඩම ඉඩම් ප්රතිශංස්වකරණ 

පකාමිෂන් සභාවට අයත්  එකක්. එම ඉඩමත් බපලන් අල්ලලාපගන. ඒ පිළිබඳවත් ිපි 

පයාමු කරන පලසට ඉල්ලලා සිටිමි. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් කාර්යාලය පිළිබඳව මාස 6 කට පෙර සියළුම පල්ලඛ්න ඉදිරිෙත් කරමින් 

මම පයෝජනාවක් ඉදිරිෙත් කරලා තිබුණා. එම ිපියට පිළිතුරු  ිපියක් ලැබුණාද? 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

නැහැ, පමපතක් ලැබුපණ්ඩ නැහැ. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

ඊළඟට, ලැබී ඇති සමෘද්ධි බැංුව පිළිබඳවූ පයෝජනාව ඉදිරිෙත් කරමි. පමම සභාවට 

ෙැමිණි දවපස්ව ඉදන් අපි කියලා තිපයනවා. මෑතකදී පමම සමෘද්ධි බැංුව ලැබිලා 

තිපයනවා. සමෘද්ධි බැංුව ලැබිලා තිබුණාට ශ්රී ලංකාපේ විගණන අංශය මගින් එම 

සමෘද්ධි බැංුවට අදාල නියමිත බලතල ලබාදීලා නැහැ කියලා මට දැනගන්න ලැබුණා. ඒ 

නිසා ඒ සදහා වූ වැඩසටහනක් හදලා පදනවා. ඉදිරියට පමම සමෘද්ධි බැංුව විධිමත්ව 

ක්රියාත්මක පවන බවටත් ප්රකාශ කරමි. සමෘද්ධි ප්රතිලාභීන්ට අතිපර්කව රුපියල්ල 1000.00 

ක් ලබාදිය යුතු බවට ගරු මුදල්ල අමාතය බැසිල්ල රාජෙක්ෂ මැතිතුමා විසින් ගැසට් 



13 
 

නිපේදනයක් නිුත්කරලා තිපයනවා. ඇත්තටම සමෘද්ධි ප්රතිලාභීන් කවුද කියලා පතෝරා 

ගැනීම පිළිබඳව දිගටම අවධානය පයාමුකල යුතුයි. රැකියාවක් පනාමැති අය තමයි 

සමෘද්ධි ප්රතිලාභීන් හැටියට සිටිය යුත්පත්. එනිසා පම් පිළබඳව අදාල කළමණාකරුවන් 

දැනුවත් කළ යුතුයි. සමහර අවස්වථාවලදී බැංු කටයුතු සිදුකරපගන යාමට බාධාවක් 

වශපයන් ජනතාවක් ඉන්නවා කියලා ප්රකාශ පවලා තිබුණා. කමිටුවල සිටින අය කමිටුව 

මගින් මුදල්ල ලබාපගන එය නැවත පගීම ප්රතික්පෂ්කෙ කරන බවටත් සදහන් පවනවා. 

පම්වපේ පද්වල්ල සිදුපවනවා නම් අපි සියලු පදනා එකතුී පමම බැංුව ලබාගත් එපකන් 

ෙලක් නැහැ. ජනතාව ෙැත්පතන් පමහි ගැටළුවක් තිපයනවා. එනිසා ඔබපගන් ග්රාමීය 

මට්ටපමන් පමවැනි පද්වල්ල සිදු පනාීමට වගබලා ගන්නා පලසද ෙැවසුවා. පමවැනි පද්වල්ල 

සියලුම පදනාට ගැටළුවක් බවට ෙත්පවනවා. එනිසා පම් කරුණ පිළිබඳව ඔබතුමිය 

මගින් කටයුතු කරන පලසට  ඉතාමත්  කාරුණිකව ඉල්ලලා සිටිමි. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

සමෘද්ධි බැංුව පිළිබඳවූ පයෝජනාවක් ගරු මන්ීතුමා විසින් ඉදිරිෙත් කරලා තිපයනවා. 

පමම සමෘද්ධි බැංුව ලැබීම ඇත්තටම සතුටට කරුණක්. ඒ සදහා මාපේ ස්වූතිය 

පිරිනමනවා. පමම සමෘද්ධි බැංුව ලැබීම මගින් අෙ සමාජපේ සිටින උගත් අය 

කීපදපනක් ෙල ප්රපයෝජන ලැබුවාද? විශාල පුරප්ොු සංඛ්යාවක් එහි ෙවතිනවා. 

මස්වපකළිය ප්රපද්ශපේ ජීවත්වන සමෘද්ධි නිලධාරිපයක් කැෙීපමන් පස්වවය කරලා 

සම්මාන 12 ක් හිමිකරගත් පකපනුට ලැබීමට නියමිතව තිබූ කළමණාකරු  ෙත්ීමට 

බාධා කරලා පවනත් ප්රාපද්ශීය සභාවක් යටපත් සිටි පකපනක්ව  කළමණාකරු  

තනතුරට ෙත්කිරීපම් ආඩම්බරයක් පමම ප්රපද්ශපේ පද්ශොලනයට උරුම පවනවා. 

 

උගත් උොධිධාරින් පබාපහෝ පදපනක් අපප් සමාජපේ ඉන්නවා. අපප් ප්රපද්ශයට ලැපබන 

පමවැනි අවස්වථා අපි පවනත් අයට භාර කරනවා. පමයින් පද්ශොලන ෙසුබෑමක් දකින්න 

තිපයනවා. අනාගතපේදී පමවැනි පද්වල්ල සිදු පනාීමට වගබලා ගනිමින් අපප් ප්රපද්ශපේ 

සියලු පදනාට ඔවුන්පේ සුදුසුකම් මත අපි සියලු පදනා එක්ී ඔවුන්ට අවශය රැකියාව 

ලබාදිය යුතුයි. මස්වපකළිය ප්රාපද්ශීය සභාව ආරම්භ කරලා අවුරුදු 4 ක් සම්ූර්ණ 

පවනවා. පමම කාලය තුල  කීපදපනුට ස්වීර රැකියාවක් ලබාදුන්නාද කියලා දන්පන් 

නැහැ. මහජන නිපයෝජිතයන් වශපයන් සිටින අපි 16 පදනා එකතුපවලා අවම වශපයන් 

අෙ ප්රපද්ශපේ සිටින දහ පදපනුටවත් රජපේ රැකියා ලබාදිය යුතුයි. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ගරු මන්ීතුමා කියන විදිහට අපප් සභාපවන් අහලා පනපවයි කළමණාකරුවන් 

ෙත්කපේ. ඒ අයට කියලා ෙරිොලනයක් තිපයනවා. සමහර සමෘද්ධි නිලධාරීන් 

පද්ශොලන වශපයන් කටයුතු කිරීම පිළිබඳ අෙට කිසිවක් කරන්න බැහැ. ඔහුට 

ොක්ෂිකව කටයුතු කරනවානම්  මුද්දර කාඩ්ෙත ලබා පදනවා. නැතිනම්  මුද්දර කාඩ්ෙත 

ලබා පදන්පන් නැහැ.  

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මුදුදර ලබා ගැනිම සදහා පුද්ගලයින් පතෝරා ගන්පන් සමෘද්ධි නිලධාරියා පනපවයි. ඔහුව 

අත හරිමු. ඔහු නැතිව අෙ ප්රපද්ශපේ පවනත් සමෘද්ධි නිලධාරීන් ඉන්නවා පන්ද? ඔවුනට 

කළමණාකරු  තනතුර  ලබාපදන්න තිබුණා පන්ද? 
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ගරු මන්ී කේ.නිතයානන්දන් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

සීතගඟුල සහ මපර් පකාට්ඨාශ වලටත් ෙසුගිය කාලපේ සමෘද්ධි නිලධාරීන් පදපදපනක් 

සිටියා. රිකාටන්, නල්ලලතන්නිය, පතබර්ටන් වැනි ප්රපද්ශ වලටත් සමෘද්ධි නිලධාරි 

පකපනක් සිටියා. දැන් එතුමත් ස්වථාන මාරුවක් ලබාපගන ගිහිල්ලලා. දැන් ප්රපද්ශ  

තුනකටම එකම එක සමෘද්ධි නිලධාරිවරපයක් ෙමණයි ඉන්පන්. ෙවුල්ල 2500 යි. 550 ක් 

ප්රතිලාභීන් ඉන්නවා. එනිසා සමෘද්ධි කාර්යාලය සමග සම්බන්ධ ී සමෘද්ධි නිලධාරි 

වරපයක්  ලබා පදන්පන් නම් වඩාත් පහාදයි.  

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

සමෘද්ධි ෙරිොලන නිලධාරීන් පිළිබඳ ගැටළුවට අෙට පමානවත් කරන් බැහැ. පකපස්ව 

පවතත් සුදුසුකම් තිපයන අය ඉන්නවානම් ඒ අයට එම තනතුරු ලැපබන්න ඕන. ඒ 

විදිහට තනතුරු ලබා ගන්නවා නම් වඩාත් පහාදයි. ඊළඟට නල්ලලතන්නිපේ ඇති රථගාල 

පිළිබඳ පයෝජනාව ඉදිරිෙත් කිරීමට අදහස්ව කරමි. මපර්, වාලමපල්ල වැනි ප්රපද්ශ වලට අදාල 

වෑන් රථ 15 ක් තිපයනවා. එම වෑන් රථ ගාල්ල කිරීම පිළිබඳ ගැටළුව ගරු සභාෙතිතුමිය 

පවත මීට පෙර ඉදිරිෙත් කරලා තිපයනවා. පම් පිළිබඳ අභාවප්රාප්ත හිටපු අමාතය ගරු 

ආරුමුගන් පතාණ්ඩඩමන්  මැතිතුමාපේ අවධානයට පයාමු කළා. ඒ අවස්වථාපේ පම් 

පිළිබඳව ඔබතුමියපේ අවධානයට පයාමුකර නුවරඑළිය දිස්වික් පල්ලකම්තුමා පවත දැනුම් 

දී විධිමත් කටයුතු කරන පලසද උෙපදස්ව ලබාදී තිබුණා. ඒ නිසා දැනට පම් පිළිබඳව 

ගතයුතු ක්රියාමාර්ග සම්බන්ධපයන් ගරු සභාෙතිතුමියපේ ෙැහැදිි කිරීමක් මා 

බලාපොපරාත්තු පවනවා. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

පම් කාරණාව පිළිබඳව එම තරුණයන් ගරු අමාතය ආරුමුගන් පතාන්ඩමන් මැතිතුමාව 

හමු වූ අවස්වථාපේදී හිටපු නුවරඑළිය දිස්වික් ොර්ලාපම්න්තු මන්ී ගරු පජගදීස්වවරන් 

මැතිතුමා පවත පයාමුකර ඒ අයට වාහන ෙහක් ගාල්ල කාරීමට අවශය බිම් පකාටසක් 

පවන් කරලා දීලා තිබුණා. එම ස්වථානය ආරක්ෂාකර ගැනීම ඒ අයපේ වගකීමක්. එය කර 

ගැනීමට ඒ අය අපොපහාසත් වුණා. අපි බලමු. 

 

ගරු මන්ී කේ.නිතයානන්දන් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

එම ස්වථානපේ වාහන ගාල්ල කරලා තැබුවාම එක එක්පකනා එතැන වාහන නවත්තනවා. 

ඒ අයපේ පවළඳාමට බාධා ඇති පවනවා. ෙදිකයින්ට ගමන් කිරීමට ඉඩ නැති බවට පේතු 

තිපයනවා. පම් නිසා කිසිම තැනක වාහන නවතා තැබීමට පනාහැකි තත්වයක් 

තිපයනවා. එනිසා ගරු සභාෙතිතුමියනි පම් සදහා සුදුසු තීරණයක් ලබා පදන්න.  

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ඔබවත් සම්බන්ධ කරපගන තමයි පහාද තීරණයක් ලබා දුන්පන්. තනි පුද්ගලපයක් එම 

ස්වථානයට අයිතිවාසිකම් කියනවා නම් වාහන රියදුරන් කතා කරන්න ඕන පන්ද? ඒක 

ඔහුට අයිති ඉඩමක් පනපවයි පන්ද? අභාවප්රාප්ත ගරු අමාතය ආරුමුගන් පතාණ්ඩඩමන් 

මැතිතුමයි වත්මන් රාජය අමාතය ජීවන් මැතිතුමයි ඇවිල්ලලා එම ස්වථානය බලලා තමයි 

ලබාදිය යුතු ඉඩම ලබා දුන්පන්. ඒක ආරක්ෂා කරගැනීම ඒ අයපේ වගකීමක්. 
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ගරු මන්ී කේ.නිතයානන්දන් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

පවනත් ස්වථානයක් පහෝ දැනට ලබා පදන්න. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ඊපේ දිනපේදී මමයි පල්ලකම්තුමයි ෙරීක්ෂණ නිලධාරී සමග සාකච්ඡා කළා. ශ්රී  

ොදස්වථානපේ කසළ කළමණාකරනය කිරීමට ෙමණක් අෙට බලය ඇති බව ඔහු 

ෙැවසුවා. පමම රථගාල පිළිබඳව අවුරුදු 5 ක් 6 ක් තිස්වපස්ව අපි කතා කරනවා. එහි සිටින 

සියලුම රියදුරන් අෙපේ ප්රපද්ශපේ තමයි. ඇයි අෙට එම ප්රපද්ශපේ වාහන 5 ක් නවතා 

තැබීම සදහා නාම පුවරුවක් සවිකළ පනාහැක්පක්. ඒ වපේම තමයි ීපරෝද රථ 

රියදුරනුත් ඉන්නවා. ඒ අයපේ ජීවපනෝොය මාර්ගය සදහා පමාකක්ද කරන්පන්. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

පම් කාරණාව පිළබඳව අපි බලමු. 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන්  මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මස්වපකළිය නගරපේ පිහිටි රථගාල පිළිබඳව සියලුම බලතල තිපයනවා. නමුත් පම් 

පිළිබඳව අපි කතා කරලා තිපයනවද? ඒ ප්රශ්නය මස්වපකළිපේ තිපයනවා. රථගාල්ල වල 

ඉන්න අය තමන්ව ියාෙදිංචි කර පදනපලසට ඉල්ලලා සිටිනවා. සභාව ආරම්භ කළ 

කාලපේ සිට අපි වාහන කීයක් ියාෙදිංචි කරලා තිපයනවද? නල්ලලතන්නිපේ රථගාල 

සම්බන්ධපයන් සියලුම පදනා ගිහින් ඒ ස්වථානය මැනලා භාරදීලා ආවා. නමුත් ෙසුදා 

දිනය වනවිට එම ස්වථානය පුද්ගලපයක් විසින් අත්ෙත් කරගනු ලැබුවා. ඒ සදහා අපප් 

කාර්යාලපේ නිලධාරීන් කටයුතු කරලා තිපයනවද? ෙළමුව මස්වපකළිය නගරපේ පිහිටි 

රථගාල ආරක්ෂා කරන්න. වාහන සියල්ලල ියාෙදිංචි කර සභාවට ලැබියයුතු ආදායම 

ලබාගන්න. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

අභාවප්රාප්ත ගරු ආරුමුගන් පතාණ්ඩඩමන් මැතිතුමාපේ කාලපේ හිටපු සභාෙති 

නගුපල්ලෂවරන් මැතිතුමා සම්බන්ධ පවමින් පමම ස්වථානය පවන්කරලා දුන්නා. අපි පම් 

සභාපවන් ඒක නැති කර ගත්තා. සාමානයපයන් හිටපු වාහන රියදුරන් තමයි ඉන්පන්. 

පම් දක්වා කිසිම ියාෙදිංචියක් නැහැපන්. ීපරෝද රථ ියාෙදිංචිපයත් ගැටළු තිපයනවා. 

එදා ෙැවති ක්රිකට් තරගපේදීත් පම් නිසා ප්රශ්න මතුවුණා. 15 පදපනක්ව අලුපතන් නම් 

කරලා ෙසුව ඒ අයව අවලංගු කරන බවට ෙැවසුවා. නමුත් ඉන් 10 පදපනක් දැනටත් පමම 

රථගාපල්ල ීපරෝද රථ නවත්තලා තිපයනවා. ඒවපේ ඒවා අවලංගු කරලා තිබුණා නම් 

අවලංගු කළ බවට සාක්ෂි පකෝ? ිපි පයාමු කළාද? 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

සභාපවන් නැවතත් තීරණයක් ලබාපගන ඊට පෙර අලුපතන් සම්බන්ධ කරගත් ීපරෝද 

රථවල ියාෙදිංචිය අවලංගු කරන පලසට ෙවසලා තිබුණා. අවසාන වර්ෂපේ ලදුෙත් 

කඩලා නැහැ. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ඒ අයපේ ී පරෝද රථ ියාෙදිංචිය අවලංගු කර ිපි පයාමු කළ යුතුයි. එතපකාට පන්ද ඒ 

අයට දැනගන්න පුළුවන්. 15 පදපනුට රු.50000.00 බැගින් රු 750000.00 ක් සභාවට 

ලබාපගන තිපයනවා. පම්ක පිළිගන්නවා නම් ිපි යවන්න එො. පිළගන්පන් නැත්තම් ිපි 

යවන්න. 
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ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

සභා වාර තුනකදී දිගටම ීපරෝද රථ පිළිබඳව තමයි කතා කරලා තිපයන්පන්. ෙසුව 

තමයි ඒවා අවලංගු කරන පලසට ෙැවසුපේ. ඒ වපේ රු.50000.00 ක් කවුරුහරි ලබාපගන 

තිබුණානම් අල්ලලස්ව හා දූෂණ අංශයට පයාමු කරන්න කියන්න. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ෙළමුව එම ීපරෝද රථ ටික අවලංගු කරන පලසට ිපියක් ෙමණක් පයාමු කරන්න. එවිට 

සියලු කරුණු ඉපේම මතුපේවි. ඉන්ෙසුව මම ඉදිරිෙත් පවලා පතාරතුරු ලබා පදන්නම්. 

පලාරි රථගාපල්ල ද ගැටළු තිපයනවා. ීපරෝද රථගාල්ල වල තිපයන ීපරෝද රථ වල 

ප්රමාණය සදහන් කරලා නාම පුවරු සවි කරන පලසට අපි ඉල්ලලා සිටියා. ඒකත් සිදු කපල්ල 

නැහැ. තාමත් තිපයන්පන් අඔගමුව ප්රාපද්ශීය  සභාපේ නාම පුවරු ටික. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

නැහැ, පවනස්ව කරලා තිපයනවා. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

වාහන රථගාල්ල සම්බන්ධපයන් අවධානය පයාමු කරන පලසට ගරු සභාෙතිතුමියපගන් 

ඉල්ලලා සිටිමි. නල්ලලතන්නිපේ පිහිටි රථගාල්ල පිළිබඳවද තීරණයකට එන්න. 

 

ගරු මන්ී එස්.ඒ.දිසානායෙ මැතිතුමා (ශ්රී ලං.කපා.කප) 

ගරු සභාෙතිතුමියනි, ඇත්ත වශපයන්ම කියනවානම් මම අවුරුදු 20 ක් මස්වපකළිය 

වාහන නැවතුම්ෙපල්ල රියදුපරක් වශයපන් කටයුතු කරලා තිපයනවා. කළින් තිබුණ 

අඔගමුව සභාව මස්වපකළිය ප්රාපද්ශීය සභාවට ආවට ෙස්වපස්ව වෑන්, පලාරි රථගාල්ල 

ියාෙදිංචි පවලා නැහැ. ආදායම් නැහැ, ආදායම් නැහැ කියලා අපි සභාපේ හැමදාම 

කියනවා. නමුත් ආදායම් ගන්න පුළුවන් තැන්වින් අපි ආදායම් ගන්පන් නැහැ. ඒ 

දවස්වවල වාහන 16, 18, 20 අතර තිේපේ. දැන් වාහන 30 ක 35 ක් ඇවිත් තිපයනවා. 

එතපකාට එහි රියදුපරක් වශපයන් හයර් දුවලා ජීවපනෝොය පගනගිය මිනිසුන්ට 

ආදායම් මාර්ග අහිමි පවලා තිපයනවා. සියලුම වාහන එතැනට පගනත් දානවා. එහි 

ොලනයක් නැහැ. ියාෙදිංචියක් නැහැ. එනිසා ශ්රී ොද සමපේදී නල්ලලතන්නිපේ ඉන්න 

රියදුපරෝ ටික නල්ලලතන්නිපේ ගිහිල්ලලා දුවනවා. එපහම දුවද්දී තමයි ප්රශ්න ඇතිපවන්පන්. 

ඊට ෙස්වපස්ව එපේ මාස හය ඉවර වුණාට ෙස්වපස පකළින්ම මස්වපකළියට එනවා. ඊට 

ෙස්වපස මස්වපකළිපේ ගැටළුවක් ඇතිපවනවා. එනිසා විධිමත් ක්රමයකින් ඒ අවට ඉන්න 

රියදුරන්ට එතැන අවසර ලබාපදන්න. පම් අවට ඉන්න රියදුරන්ට පම්ක නීතයානුකූලව 

ියාෙදිංචි කරලා ලබා දුන්පනාත් ඒ ගැටළුවින් විසදුමකට යන්න පුළුවන්. අපි කතා 

කරනවා විතරයි. වැඩ නෑ. වැඩ නැති නිසා තමයි ප්රශ්න හැම තැනම මතු පවන්පන. ඒ 

අදාල විෂයභාර නිලධාරිපයෝ පගනැල්ලලා ඒ කටයුතු ඇයි කරන්නැත්පත කියන එක 

බලන්න. හැමදාම ගිහින් වාහන රථගාල්ල බලන්න. අලුතින් වාහන ඇවිද්ද කියලා බලන්න. 

පම් ආදායම් මාර්ග නැති පවන්පන් අපි හින්දා. අවුරුදු 5 ක් විතර ියාෙදිංචි ගාස්වතු 

සභාවට අහිමිපවලා තිපයනවා. දැන් පකළින්ම ියාෙදිංචි පවලා අවුරුදු 5 ක් ඔබලා 

ියාෙදිංචි ගාස්වතු පගවලා නැහැ, දැන් එකොරට ඒ මුදල්ල පගවන්න කිවුපවාත් ඒක 

කරන්න බැහැ. එනිසා සාධාරණයයකට ගිහින් එම කටයුතු කරන්න කියන්න.  
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ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

මධයම ෙළාත් සභාපේ ලබාපදන ලද ගුරු ෙත්විම් පිළිබඳව ගැටළු කිහිෙයක් තිපයනවා. 

ගුරුවරපයු අෙහසුතාවයට ෙත්වන්පන් නම් එහි බලෙෑම ෙංති කාමරපේ සිටින සිසු 

ප්රජාවටම හානිකරදායකයි. රු.10000.00 ක වැටුෙකට ගුරුවරුන් ඉන්නවා. අවුරුදු 5 ක 6 

ක් එකදිගටම එපහමම පස්වවය කරනවා. මධයම ෙළාපත් ෙමණයි පමම ගැටළුව 

ෙවතින්පන්. මෑතකදී සියලුම රාජය පස්වවකයින්ට රුපියල්ල 5000.00 ක දීමනාවක් ලබා 

දුන්නා. ඒ රුපියල්ල 5000.00 දීමනාව ෙවා පම් ගුරුවරුන්ට ලැබුපණ්ඩ නැහැ. එනිසා පමම 

ගුරුවරුන්පේ ප්රශ්න ගැටළුව වහාම නිරාකරණය කිරීමට කටයුතු කරන පලසට ඉල්ලලා 

සිටින අතර පමම කාර්ය අපි මගින් ඉටුකරන්න බැහැ. නමුත් පම් පිළිබඳව මා ගරු රාජය 

අමාතයතුමා පවත කතාකර ඉල්ලලා සිටි අවස්වථාපේ පම් සදහා අවශය කටයුතු කරන 

බවට එතුමා ෙැවසුවා. පම් පිළිබඳව මධයම ෙළාපත් ගරු ආණ්ඩුකාරතුමාට බලෙෑමක් 

සිදුකල පහාත් පම් පිළිබඳව ක්රියාත්මක පේවි. අෙ ප්රපද්ශපේ 120 පදපනුද පමයට 

සම්බන්ධ පවනවා. මධයම ෙළාපත්ම 346 ක් ඉන්නවා. පමම අයපේ පේණි උසස්ව කිරිම 

අනිවාර්යපයන් සිදු කළ යුතුයි. ඒ සදහා සභාව මගින් අවශය ිපි පයාමු කරන පලසට 

ඉල්ලලා සිටිමි. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ගරු මන්ීතුමනි, පම් පිළිබඳව කමිටුවක් ෙත්කර ක්රියාත්මක පවමින් සිටිනවා. කඩිනමින් 

පම් පිළිබඳව කටයුතු කරනවා. ඊළඟට ගරු මන්ී පී.ආනන්දන් මැතිතුමාපේ පයෝජනාව 

ඉදිරිෙත් කරන පලසට ඉල්ලලා සිටිනවා. 

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පමපතක් පවලා මා විසින් ඉදිරිෙත් කරන ලද පයෝජනා පිළබඳවයි සභාපේ සාකච්ඡා 

කපේ. පම් වතාපේ ඇයි පමපහම සිදුවුපණ්ඩ කියලා දන්පන් නැහැ. මන්ීවරපයක් ඉදිරිෙත් 

කල පයෝජනාවක් තවත් මන්ීවරපයුට ඉදිරිෙත් කරන්න පුළුවන්ද කියලා දන්නැහැ. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

පදපදපනාපේ පයෝජනාවල තිබුණ වචන සියල්ලල පවනස්ව වුණාට, එක්පකපනක්පේ 

පයෝජනාව නයාය ෙත්රයට ඇතුලත් කරලා අපනත් පකනාපේ පයෝජනාව ඇතුලත් 

පනාකපළාත් එහි ගැටළුවක් වන නිසා පයෝජනා පදකම ඇතුලත් කළා. 

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා  (එ.ජා.ප) 

පදපදපනාපේම පයෝජනාවල අදහස්ව පබාපහෝ දුරට එක විදිහටයි තිපයන්පන්. නමුත් 

කමක් නැහැ. දීර්ඝ කාලයක් තිස්වපස්ව සභාපවන් බලෙෑම්කල නිසා තමයි එම සමෘද්ධි 

බැංුව ලැබුපණ්ඩ. පමය සම්ූර්ණපයන් බැංුවක්ද එපහම නැතිනම් උෙ කාර්යාලයක් 

වශපයන් ස්වථාපින කළාද කියලා දන්පන් නැහැ. මෑතකදී සමහර රාජකාරී සදහා කිහිෙ 

පදපනක් පමම බැංුවට ගිහිල්ලලා සිටියා. නමුත් ඒ අය සම්බන්ධ කරගත්පත් පනෝර්වුඩ් 

එපක් පිහිටා ඇති බැංුව තමයි. සමෘද්ධි බැංුව පමහි තිපයනවාද නැද්ද කියලා කතා 

කරන්න මම පමපහ ආපේ නැහැ. පමම සමෘද්ධි බැංුව මගින් ජනතාවට සිදුවන 

අසාධාරණකම් පිළිබඳවයි මම කතා කරන්න බලාපොපරාත්තු පවන්පන්. ජීවපනෝොය 

මාර්ගය අහිමි අයට තමන්පේ ජීවිකාව අරන් යන්න සහන ලබාදිමටයි පමම සමෘද්ධි 

බැංුව තිපයන්පන්. නමුත් පමහිදි සමෘද්ධි සහන ලබාගන්නා අයට ෙහසු පගවිපම් 

ක්රමයට භාණ්ඩඩ ලබා පදනවා. තවත්  ණය ෙහසුකම් ලබා පදනවා. පමම ණය පගීමට 

සමෘද්ධි සහන භාවිතා කරන්පන්. පොළී ප්රතිශතයත් වැඩියි. ක්ුද්ර ණය ක්රමයට වඩා 

බලවත් අසාධාරණ පලසට පමම සමෘද්ධි නිලධාරීන් හැසිපරනවා. ණය අයකර ගැනිම 
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සදහා ක්රමයක් තිපයනවා. නමුත් සමෘද්ධි බැංුව විසින් ලබාපදන ණය නැවත අයකර 

ගැනිම සදහා දැනුම්දීමක් ලබා පදනවා. පමම ිපිය ලබා පදන්පන් නීතීඥපයු 

මාර්ගපයන්. ිපිය යවන්පන් ිපිය සකස්ව කිරීපම් ගාස්වතුව වශපයන් රු.500.00 ක් අදාල 

පුද්ගලයාපගන් අයකරපගනයි. ‘’ණය ආෙසු පගවා අවසන් කරනතුරු පමම ිපිය නිවපස්ව 

පදාපරන් ඉවත්කර පනාගත යුතුයි‘’ යනුපවන් ිපිපේ ෙහළ පකාටපස්ව සදහන් පවනවා. 

සාමානය ජනතාවට ෙමණයි පමපහම කරන්පන්. පමය පකතරම් ලැජ්කජා සහගත වැඩක්ද. 

මෑතකදි උතුරු නැපගනහිර ප්රපද්ශපේ සමෘද්ධි නිලධාරිපයක්ව ගහලා මරලා තිබුණා. 

ඔහු ිංගික අල්ලලස්ව ඉල්ලලා සිටි නිසයි එපහම සිදු කරලා තිපයන්පන්.පබාපහෝ දුෂ්කකරතා 

මැද්පදන් තමයි පමම ණය පගවන්පන්. පමපහම වැඩ කරනවානම් ඒ වපේ බැංුවක් 

අවශය නැහැ. මෑතකදි රජය විසින් ‘’ගම සමග පිළිසදර‘’  වැඩ සටහන යටපත් එක 

ගම්මානයකට රුපියල්ල ලක්ෂ තිහක ප්රතිොදන පවන් කළා. එහිදී නිවපස්ව කඩයක් සාදා 

ගැනිම සදහා කිහිෙ පදපනක්පේ නම් පයෝජනා පවලා තිබුණා. එහිදි එක්තරා 

කාන්තාවක් ග්රාමීය කමිටුව මගින් පතෝරාගත් බවටත් පමම කඩය අවශය නම් ‘’දිරිය 

මාතා‘’ නම් වැඩ සටහන යටපත් ඔබ රුපියල්ල 80000.00 ක් තැන්ෙත් කළයුතු බවටත් 

කියලා තිපයනවා. ඒ කාන්තාව රත්තරන් බු උකස්ව කරලා ඒ මුදල පගවලා තිපයනවා. 

අවසානපේදී ඒ කාන්තාවට එම කඩය ලැබිලා නැහැ. පම්වා රජපේ අධීක්ෂණය යටපත් 

සිදුකළ යුතුයි. පමම කාරණාව වහාම සමෘද්ධි පදොර්තපම්න්තුව පවත ඉදිරිෙත් කළ 

යුතුයි. සමෘද්ධි ණය ලබාගත් අයට පවනත් ආයතන වල වපේ සහන ලබාදිය යුතුයි. 

ඊළඟට උෙ කාර්යාලය සම්බන්ධපයන් ගරු මන්ීවරුන් පබාපහෝ අදහස්ව පමාපහතකට 

පෙර ඉදිරිෙත් කරලා තිබුණා. උෙ ප්රාපද්ශීය කාර්යාල ලැබුණ නිසා සතුටු වියයුතු තැනක 

අපි නැහැ. නුවරඑළිය දිස්වීක්කය සදහා ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් කාර්යාල ෙහක් ඉල්ලලා සිටි 

අතර ඒවා ගැසට් නිපේදන මගිනුත් ප්රසිද්ධ කරලා තිබුණා. ඒවපේම ගාල්ලලටත්  ප්රාපද්ශීය 

පල්ලකම් කාර්යාල තුනක් ඉල්ලලා සිටි අතර ඒවාද එම ගැසට් නිපේදනපේම ප්රසිද්ධ කරලා 

තිබුණා. එම ප්රපද්ශපේ ඒවා ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් කාර්යාල බවට ඉදිකරලා තිපයනවා. නමුත් 

නුවරඑළිපේ උෙ ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් කාර්යාල බවට ඉදිකරලා තිපයනවා. 

 

පම් පිළිබඳව අපි කනගාටු පවනවා. ලංකාපේ උද්ගත ී තිබූ යුද්ධය අවසන්කර ගැනීම 

සදහා ඉන්දු ලංකා ගිවිසුමට අනුව දහතුන්වන වයවස්වථා සංපශෝධනයත් ක්රියාත්මක 

කරලා තිබුණා. දහතුන්වන වයවස්වථා සංපශෝධනපයන් ෙසුව ෙළාත් සභා ෙරිොලනය 

ෙහසුකර ගැනීමට ප්රාපද්ශීය සභා පිහිටුවනු ලැබුවා. ප්රාපද්ශීය සභාවට ශක්තියක් 

ලබාදීම සදහා ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් කාර්යාල පිහිටවනු ලැබුවා. 1987 ට පෙර ප්රාපද්ශීය සභා 

ක්රමයක් තිබුපණ්ඩ නැහැ. ගම්සභා යන ක්රමයක් ප්රාපද්ශීය මට්ටපම් ක්රියාත්මක වුණා. 

අතීතපේ ුඩා ප්රාපද්ශීය සභා වපේ තමයි ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් කාර්යාල ක්රියාත්මක පවලා 

තිබුපණ්ඩ. ෙසුව ක්රමවත්ව එක් එක් බලතල ලැබුණා. එම ගිවිසුම මගින් ජාතිවාද 

මට්ටපමන් අෙ පීඩිත ෙන්තියක් බවට ෙත් කරලා තිපයනවා. වතු කම්කරුවන්ට පස්වවාව 

ලබාදීපම් ක්රමපේදයක් තුල ප්රාපද්ශීය සභාව නැහැ. පමය අෙට සිදු කල අසාධාරණයක්. 

දිගටම පම්වපේ පද්වල්ල පිළිගන්න බැහැ. එනිසා ගැසට් නිපේදනපේ ප්රසිද්ධ කළ ෙරිදි 

සම්ූර්ණ ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් කාර්යාල අෙට අවශයයි. එනිසා පම් පයෝජනාව සභාව පිළි 

අරපගන රජය පවත ඉදිරිෙත් කළ යුතුයි. ඊළගට මාපේ අවසාන පයෝජනාව. ෙසුගිය 

අයවැපේදී රජපේ පස්වවකයින්ට රු.5000.00 ක දීමනාවක් සහ වතු කම්කරුවන්ට කිපලෝ 15 

ක තිරිඟු පිටි ප්රමාණයක් ලබාපදන බවට ෙැවසුවා. රජපේ පස්වවකයින් රපට් පුරවැසිපයෝ 

පවනවා. ඒ වපේම වතු කම්කරුවනුත් රපට් පුරවැසිපයෝ පවනවා. ක්රම පදකකින් ජනතාව 

රැවටීමට ෙත්පවලා ඉන්නවා. කිපලෝ 15 ක තිරිඟු පිටි ලබාපදන බවට ෙැවසුවා. නමුත් වතු 

කීයකට පම්ක ලබා දුන්නාද කියලා මම දන්පන් නැහැ. කඳුරට පද්ශොලඥයින් නිශ්ශේදව 

ඉන්පන් ඇයි කියලා ෙැහැදිි නැහැ. දැනට තිරිඟු පිටි හිඟයක් ෙවතිනවා. වතුකරපේ 
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ජනතාවට පම් වපේ පබාරු පොපරාන්දු ලබාදීලා ෙළිගැනීම නවත්තලා පම් අයත් රපට් 

පුරවැසියන් වශපයන් රජපයන් ලබාපදන සහන සිල්ලල විධිමත්ව ලබාදිය යුතුයි.   

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ගරු මන්ීතුමා ෙැවසූ ෙරිදි තිරිඟු පිටි ලබාදීපම් සංවිධාන කටයුතු සිදුපවමින් ෙවතිනවා. 

ලැපබන්පන නැති පවන්පන් නැහැ. ලැපබනවා.  

 

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගරු මන්ීතුමා ඉදිරිෙත්කළ ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් කාර්යාල පිළිබඳ පයෝජනාව 

සම්බන්ධපයන් සහ අපනුත් පයෝජනා සම්බන්ධපයන් තීරණ  ලබා ගත්පත් නැහැ. ිපි 

පයාමු කරන පලසට ගරු මන්ීතුමා ඉල්ලලා සිටියා. එනිසා පම් කාරණාව සම්බන්ධව 

අදාල අමාතයාංශය පවත ිපි පයාමුකරන්න. එතුමා පයෝජනා කළ කරුණු මා ස්වීර 

කරනවා. 

 

තීරණ අංෙ 13 

පමම ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් කාර්යාල සම්බන්ධපයන් අදාල ස්වථාන වලට ිපි පයාමු කිරීමට 

තීරණය කරන ලදී. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

සමෘද්ධි බැංුව මගින් ජනතාව කවුරුහරි අෙහසුතාවයට ෙත්ී තිබුණානම් ිඛිතව එම 

කරුණු ඉදිරිෙත් කළපහාත් අවශය කටයුතු කරන්න පුවවන්. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ඊළඟට ගරු මන්ී රාජ්කුමාර් මැතිතුමාපේ පයෝජනාව ඉදිරිෙත් කිරිම. 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ේලැන්ටිල්ලඩ් ප්රපද්ශයට අෙපේ සභාව මගින් වැඩ සටහනක් ක්රියාත්මක කරනවාද? 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

නැහැ. 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

නමුත් සභාපේ පස්වවකයින් එහි පස්වවාව සදහා පයාදවලා තිපයනවා. මම සාක්ෂි සහිතව 

ඉදිරිෙත් කරන්නම්. මපේ පයෝජනාව නම් මස්වපකළිය ප්රපද්ශයට හදිසි මරණ ෙරික්ෂක 

වරපයක් පනාමැතිීම විශාල ගැටළුවක් පවලා තිපයනවා. පකාවිඩ් ප්රශනයත් තිපයනවා. 

එනිසා අදාල අමාතයාංශය පවත වහාම හදිසි මරණ ෙරීක්ෂකවරපයක් ලබාපදන පලසට 

ිපියක් පයාමු කරන්න.  

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ඩීසයිඩි ප්රපද්ශපේ පිහිටි වත්තක වතු වවදය නිලධාරීවරපයක් පම් සදහා සුදුසු 

පකපනක් ඉන්නවා. ඔහුපේ පතාරතුරු අවශය ස්වථාන වලට යවලා තිපයනවා. 
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ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පම් සදහා සුදුසුකම් තිපයන පදපදපනක් ඉන්නවා. නිවසක 55, 65, 75 වැනි වයස්වවල 

කවුරුහරි මරණයට ෙත්වුණාම මරණ ෙරීක්ෂණය සදහා මස්වපකළියට යවලා එහි අවශය 

නිලධාරීන් නැති නිසා ේලැන්කර්න් වලට යවනවා. පම් නිසා අවසන් කටයුතු සිදුකිරීම 

ඉතාමත් ප්රමාද පවනවා. පම් පිළිබඳව පසෞඛ්ය වවදය නිලධාරී පවත ිපියක් පයාමු 

කරන්න. 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

මීට පෙර පම් පිළිබඳව මම කතාකළා. ඒ අය බැහැ කියලා කිවුවා. 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ජනතාව ෙේ පන්ද? වයසක අය මිය ගිහාම වතු වවදය නිලධාරීපේ නිර්පද්ශය මත 

අවසන් කටයුතු සිදු කිරිමට ිපි පයාමු කරන්න. 

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මස්වපකළිපේ දී ඇන්ටිජන් ෙරික්ෂාවක් සිදු කරනවා නම් ෙහසු පේවි. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

පම් සමග අද දින පමම සභාව සාර්ථකව ෙවත්වාපගන යාමට සහපයෝගය ලබාදීම 

පිළිබඳව ස්වූතිවන්ත පවමින් පමයින් සභාපේ වැඩ කටයුතු අවසන් කරමි. 

 

 

      ස්වූතියි. 

              ආයුපබෝවන්. 

 

 

 

සභාෙති,        පල්ලකම්, 

මස්වපකළිය ප්රාපද්ශීය සභාව,     මස්වපකළිය ප්රාපද්ශීය සභාව,  

මස්වපකළිය.       මස්වපකළිය. 

 

 

 

 

 

 


